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Každý den se modlím,  
ať se život vrátí 
do normálních kolejí
STRANY 8–9

mostecko / ústecko / teplicko / děčínsko / litoměřicko / chomutovsko / lounsko a žatecko

Chceme
spravedlivé 
Česko
Více na straně 7

Roman KROJIDLO
kandidát Přísahy 
v Ústeckém kraji

MC20211003 / Zadavatel: JUDr. Jindřich Rotsch / Zpracovatel: Přísaha - Občanské hnutí Roberta Šlachty
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Chcete-li si udělat nevšední výlet na 
magické místo, tak navštivte Panenský 
Týnec nedaleko Loun. Nedostavěný 
gotický klášterní chrám se řadí svou 
uměleckou hodnotou k nejdokonalejším 
českým památkám. Chrám je mlčenlivou 
kryptou svého zakladatele Jaroslava 
Plichty ze Žerotína. Ve 13. století 
založili na místě dnešního Panenského 
Týnce páni ze Žerotína nejprve klášter, 
do kterého přivedli jeptišky z kláštera 
sv. Anežky v Praze. V husitských 
dobách byl klášter zbořen, ale páni ze 
Žerotína jej znovu zřídili a přivedli sem 
z Prahy vypuzené jeptišky klarisky. Po 
zrušení řádu za císaře Josefa II. byl 
Panenský Týnec prodán ve prospěch 
náboženského fondu. Pozitivní zóna 

v Panenském Týnci svým tvarem 
připomíná kříž. Měřením siderickým 
kyvadélkem bylo zjištěno, že duše pana 
Plichty ze Žerotína lpí na této stavbě 
dodnes a dokáže na 75 % odradit 
kohokoliv, kdo by chtěl na místě chrámu 
postavit cokoliv jiného. Jakákoliv jiná 
stavba by totiž účinky této pozitivní 
zóny snižovala.

NEDOSTAVĚNÝ CHRÁM

U obce Strupčice mezi Chomutovem 
a Mostem v severozápadních Čechách 
byla na bývalé důlní výsypce ve výšce 
298 metrů nad mořem vystavěna 
hezká rozhledna. Rozhledna Maják 
dostala své jméno podle svého 
charakteristického tvaru a ze dřeva 
byla postavena v roce 2012. Vysoká 
je 7,5 metru, kdo vystoupá na její 
plošinu ve výšce necelých 5 metrů, 
může se těšit na pěkné výhledy na 
tepelnou elektrárnu Komořany, Most, 
České středohoří, výsypku Březno, 

důl Hrabák, 
obec Strupčice, 
Chomutov, Jirkov 
a také Krušné 
hory. Až téměř 
pod rozhlednu 
se dá dojet 
autem, cesta z centra obce je značená 
informačními tabulkami. Do Strupčic 
jezdí z Chomutova také autobus, a tak 
se za výhledy z Majáku mohou vydat 
i ti, kteří nemají k dispozici vlastní 
dopravu.

MAJÁK BEZ  MOŘE 

Egerberk je zřícenina hradu nad vesnicí 
Lestkov – městkou částí Klášterce 
nad Ohří. Jméno hradu bylo odvozeno 
z německého názvu řeky Ohře. Přesná 
doba založení hradu není jistá, ale 
obvykle se klade do 14. století. Podoba 

původního hradu je nejasná. Zachovala 
se z něj zejména část zdiva půlválcové 
věže, hradby hradního jádra a část 
opevnění druhého nádvoří. Informační 
tabule vám blíže představí, co můžete 
projít a prozkoumat.

STŘEDOVĚKÝ HRAD U  KLÁŠTERCE NAD OHŘÍ

České Švýcarsko je krajinou vyhlídek 
a právě těmi nejznámějšími jsou 
Jetřichovické skalní vyhlídky 
s poetickými jmény: Mariina skála, 
Vilemínina stěna, Rudolfův kámen. 
Všechny tři jetřichovické vyhlídky 
jsou pojmenované po členech 
rodu Kinských, jež zdejší panství 
vlastnili. Na výlet se můžeme vydat 
do cca 15 kilometrů vzdálené obce 
Jetřichovice. Výšlap zahájíme přímo 
od turistického informačního centra 
po modré turistické značce. Mírně 
začneme stoupat kolem Kočičího 
kostela a pokračujeme ke skalní 
kapli KNY. Nedaleko za kaplí se 
nachází rozcestník. Zde se vydáme 
stoupáním po schodech po červené 
turistické značce. V těchto místech 
jsou k vidění obzvláště grandiózní 
skalní útvary. Pokračujeme po naučné 
stezce Jetřichovické stěny přímo pod 
Kolištěm. Po chvíli chůze přicházíme 
k rozcestníku Pohovka. Odtud to je již 
necelý kilometr na rozcestí Rudolfův 

kámen pod stejnojmennou skalní 
vyhlídkou označovanou též Ostroh. 
Po stejném turistickém značení 
dorazíme na rozcestí Purkartický les. 
Zanedlouho z rozcestí odbočíme na 
Vilemíninu stěnu. Odtamtud nás cesta 
dovede až k Mariině skále. V této 
lokalitě jsme svědky přirozené obnovy 
lesa po týden trvajícím požáru na 
Havraním vrchu, který vypukl v roce 
2006. Závěrečný výstup je veden 
průchody mezi skalami po vytesaných 
a dřevěných schodech opatřených 
zábradlím. Na vrcholu stojí dřevěný 
altán. Odměnou jsou nám za dobrého 
počasí úchvatné pohledy až daleko do 
Saského Švýcarska.

VYDEJTE  SE  DO SKAL  KOUSEK OD DĚČÍNA 
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Vandal posprejoval v národním 
parku skály; hrozí mu vězení

České Švýcarsko – Skálu v Ed-
mundově soutěsce v Hřensku 
posprejoval vandal. Barev-
ný nápis poblíž turistického 
přístřešku je asi metr vysoký 
a tři metry široký. Na skále se 
objevil v noci na 19. září. Pod-
le mluvčího národního parku 
Tomáše Salova nápis odstra-
ní odborná firma, která si po-
radila i s graffiti na Karlově 
mostě, protože jde o namáhavý 
a zdlouhavý proces. Škoda byla 
předběžně stanovena na deset 

tisíc korun. Obec Hřensko uva-
žuje o instalaci bezpečnostní 
kamery u vchodu do soutěsek.

Současně se park obrátil 
na policii. „Případ prověřuje-
me jako přečin poškození cizí 
věci, za který hrozí pachate-
li v případě dopadení až roční 
vězení,“ řekl policejní mluvčí 
Daniel Vítek a dodal, že poli-
cie žádá případné svědky, aby 
informace poskytli děčínským 
policistům na telefonu 974 441 
200.  gz

Miroslava  
Poskočilová 
48 let,  
Děčín 
O tom vážně 
neuvažuji.

Hanka Holíková 
48 let,  
Kadaň  
Já se očkovat proti 
chřipce nenechám. 
Asi bych měla,  
bylo by to lepší, ale 

vždy na to zapomenu. 

Vilma Svobodová 
73 let,  
Louny  
Dokud neponese 
firma a stát 
odpovědnost za 
negativní účinky, 

a je to přeci dobrovolné, tak nechá-
pu, proč se pořád tlačí na očkován. 
To mají ti magnáti ještě málo? Nebo 
se časuje smrtnost nás poválečných 
ročníků, kterých je mnoho a které 
pomalu vymírají?

Karola Haasová 
57 let,  
Ústí n. L. 
Určitě, očkuji se 
s celou rodinou každý 
rok a od té doby se mi 
vyhýbá nejen chřipka, 

ale i respirační infekty, jejichž původci 
nejsou viry chřipky. Očkování považuji 
za jeden z největších objevů lidstva 
a hysterii kolem očkování nechápu.

Jana Wünschová 
75 let,  
Litoměřice 
Ne, o tom určitě 
neuvažuji.  

Helena Voctářová  
74 let,  
Teplice 
Nikdy jsem chřipku 
neměla a nikdy jsem 
nebyla očkovaná. 
V tomto směru si 

pravděpodobně moje tělo dokáže 
poradit. Tedy ani letos neuvažuji 
o očkování.

Uvažujete o očkování proti chřipce? 
A N K E T A

ř í j e n  2 0 2 1
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realcentrum cars s.r.o.

REALCENTRUM Cars s.r.o.
Podhoří 374/2a, 400 10 Ústí nad Labem
Tel.: 472 744 039 | E-mail: kia.prodej@realcentrum.cz | www.kia-usti.cz

Kombinovaná spotřeba a emise CO2 (WLTP). Kia Ceed Sportswagon PHEV: 1,3 l/100 km 29 g /km. Vyobrazení vozu je pouze ilustrativní a může obsahovat doplňkovou výbavu.  
Pro bližší informace navštivte www.kia.com. * V cyklu WLTP (referenční údaj, který se může změnit na základě konečné homologace).

Nabitá inspirací.
Propojení, které inspiruje.
Nová Kia Ceed Sportswagon
Plug-in Hybrid.

Foto: Natálie Belisová, Správa NP České Švýcarsko



Z P R Á V Y

4

Nové zelené vlaky 
vyrazí na tratě v kraji

v í c e  n a  w w w . z i t k r a j . c z

Sněmovní volby znovu pod taktovkou koronavirových opatření

Z místa sesuvu na D8 
mizí tisíce kubíků hlíny
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Přidejte se do našeho týmu!
Hledáme zdravotní sestru 

NÁPLŇ PRÁCE
• poskytování zdravotní péče dle ordinace lékaře v domácím 

prostředí klienta
• vedení zdravotní dokumentace v PC 

NABÍZÍME
• práci na HPP, nebo DPP jako přivýdělek
• motivační mzdové ohodnocení
• služební automobil i k soukromým účelům,  

příspěvek na MHD
• služební SIM s neomezeným voláním i k soukromým účelům

• možnost dalšího vzdělávání financovaného zaměstnavatelem
• 5 týdnů dovolené
• benefity
• zázemí rodinné firmy s dvacetiletou tradicí

POŽADUJEME
• příslušnou odbornost všeobecné zdravotní sestry a praxe
• spolehlivost, odpovědnost, komunikativnost
• základní znalostí práce na PC
• řidičské oprávnění výhodou
• trestní bezúhonnost

KONTAKT
• Telefon: 475 216 331 
• E-mail: info@acmepece.cz 

Osobní data nepřijatých uchazečů jsou v souladu s postupy GDPR skartována.

Ústecký kraj – Říjnové volby ovliv-
ní pandemie koronaviru. Ve vo-
lebních místnostech budeme 
muset mít zakrytá ústa a nos 
a možnost volit budou mít i lidé 
v karanténě. Volit nové poslance 
se vydáme 8. a 9. října. V pátek 
budou volební místnosti otevře-
ny od 14:00 do 22:00 a v sobotu 
od 8:00 do 14:00 hodin. 

Lidé v karanténě budou mít 
možnost hlasovat takzvaně 
Drive-in, tedy z auta. Zvlášt-
ní stanoviště bude 6. října od 
8:00 do 17:00 hodin v každém 

okresním městě. Tam bude moci 
volič přijet autem a odevzdat 
hlas přímo z vozu. „Tímto způso-
bem ale mohou volit pouze lidé 
s koronavirem nebo nařízenou 
karanténou. Na jiná infekční 
onemocnění se zákon nevztahu-
je,“ řekl mluvčí Ministerstva vni-
tra Ondřej Krátoška. Ve dnech 7. 
a 8. října objede zvláštní komise 
krajskou hygienickou stanicí 
uzavřené pobytové ústavy a 8. 
a 9. října navštíví voliče v karan-
téně doma. V Ústeckém kraji 
zaregistrovalo svoje kandidátky 

17 politických subjektů. Je to 
o osm subjektů méně než před 
čtyřmi roky. Kandidátku ode-
vzdaly tradiční strany zastoupe-
né ve sněmovně, jako například 
ČSSD, ANO, SPD, KSČM, koali-
ce Spolu složená z ODS, KDU-
-ČSL a TOP 09 i koalice Pirátů 
a STAN. Ale i nová uskupení, 
jako je Trikolora Svobodní Sou-
kromníci nebo Přísaha Roberta 
Šlachty.

V našem regionu by se mohl 
odehrát pomyslný boj o premi-
érské křeslo. ANO v Ústeckém 

kraji nasadilo jako jedničku 
předsedu vlády Andreje Babiše 
a Piráti se Starosty zase svého 
lídra Ivana Bartoše. Do voleb-
ního klání se zapojí i poslanec 
Jaroslav Foldyna jako lídr SPD. 
ČSSD povede do voleb krupský 
starosta Zdeněk Matouš, stranu 
Trikolora Svobodní Soukromníci 
Tereza Hyťhová. Lídrem KSČM 
je krajský zastupitel Jaroslav Ko-
mínek. Mezi kandidáty z Ústec-
kého kraje budou v podzimních 
sněmovních volbách vybírat 
i Češi žijící v zahraničí.  gz

D8 – Dělníci odklízí zeminu ze 
širšího okolí dálnice D8 v Čes-
kém středohoří. Jde o oblast 
v místě někdejšího sesuvu. Od-
vezou zhruba 30 tisíc kubíků 
hlíny.

Podle mluvčího Ředitelství 
silnic a dálnic Jana Rýdla ale 
případným novým sesuvem 
svah ohrožen není. „Po konzul-
taci s odborníky chceme svahu 
odlehčit, a tím snížit potencio-
nální riziko pohybů o jednotky 
procent,” vysvětlil Rýdl.

Sesuv nestabilního svahu 
zasypal už hotovou vozovku 
v červnu 2013. Kromě dálni-
ce tehdy poškodil i trať mezi 
Lovosicemi a Teplicemi, která 
průjezdná není stále.  gz

Na tahu Bílinou 
vznikne tunel
Bílina – Kritickou dopravní si-
tuaci na hlavním tahu Bílinou 
vyřeší silniční tunel. Odsou-
hlasila to Centrální komise 
Ministerstva dopravy. Ve špič-
ce trvá projet přes kilome-
tr dlouhý průtah Bílinou i půl 
hodiny.

Tunel pod městem bude mít 
dva tubusy s celkem čtyřmi 
jízdními pruhy, dvěma v ka-
ždém směru. „Nyní musíme 
připravit záměr projektu, ná-
sledně dokumentaci EIA a ze-
jména pak stavební povolení, 
které bude znamenat skuteč-
nou zelenou pro tuto stav-
bu,“ řekl ředitel chomutovské 
Správy ŘSD Martin Vidimský.

Ekonomická studie zohled-
nila zejména úpravy silni-
ce, aby se na ní mohlo jezdit 
110 km/h a také to, že vznikne 
ucelený čtyřpruhový tah z dál-
nice D8 až do Chomutova s na-
pojením na dálnici D7. Práce 
by mohly začít v roce 2029.  gz

Ústecký kraj – Polský výrobce Pesa 
představil na gdaňském želez-
ničním veletrhu Trako veřejnos-
ti nové vlaky, které budou jezdit 
pro RegioJet v Ústeckém kraji. 
Celkem půjde o sedm souprav za 
více než půl miliardy korun.

„Aktuálně jsou zkompletová-
ny dvě soupravy, dokončování 
dalších bude probíhat v následu-
jících týdnech. Druhá soupra-
va zahájí v následujících dnech 
proces schvalování a testova-
cích jízd. Jakmile budou zkoušky 
úspěšně završeny, předpokládá 
RegioJet postupné nasazení do 
provozu,“ řekl mluvčí společnos-
ti Aleš Ondrůj. Zahájení provo-
zu jednotek s cestujícími je tak 
naplánováno v průběhu prvního 
pololetí roku 2022. 

Všechny soupravy budou v ze-
lené barvě typické pro krajskou 

dopravu. „Budou nasazeny vý-
hradně na linky, kde byl provoz 
zajištěn motorovými vozy se 
vznětovými motory. Přínos život-
nímu prostředí je tak nesporný,“ 
řekl krajský radní Marek Hra-
báč.

Jednotka označená jako Pesa 
654 pojme celkem 154 sedících 
cestujících a má maximální rych-
lost 160 km/h. Soupravy jsou 
plně bezbariérové, klimatizova-
né, vybaveny Wi-Fi a zásuvkami. 
Nechybí prostor pro přepravu 
šesti jízdních kol, dvou vozíčkářů 
i velkých zavazadel.  gz
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Radnice zaspala při nákupu 
elektřiny. Zaplatí navíc miliony

ř í j e n  2 0 2 1

Ministerstvo udělilo 
elektrárně výjimku
Teplicko – Uhelné elektrárně Led-
vice na Teplicku potvrdilo Mi-
nisterstvo životního prostředí 
výjimku z limitů pro škodliviny. 
Podle ekologických organiza-
cí Hnutí Duha a Greenpeace jde 
o povolení čtyřnásobně překra-
čovat limit pro toxickou rtuť. 
„Jak dlouho ještě budeme muset 
čekat, než ministerstvo přesta-
ne vědomě porušovat evropskou 
legislativu a dohlédne na to, 
aby se pravidla pro vypouštění 
škodlivin zpřísnila,” řekl mluvčí 
organizace Greenpeace Lukáš 
Hrábek. Mluvčí skupiny ČEZ 
Ota Schnepp vysvětlil, že delší 
čas je potřeba na omezení emisí 
a výjimka platí jen omezeně, do 
června 2025.  gz

Provoz na Kozí dráze zajistí nový dopravce 

Odpadový Oskar 
putuje do Bechlína
Ústecký kraj – Nejméně směsných 
odpadů v kraji mezi městy nad 
tisíc obyvatel vyprodukují obča-
né Bechlína. Bechlínští navíc vy-
třídí 30 % odpadů. Mezi obcemi 
do tisícovky obyvatel zvítězily 
Brňany. Zvláštní ocenění za pří-
klad dobré praxe získaly Plosko-
vice. Odpadový Oskar Ústecké-
ho kraje tak jde do měst a obcí 
na Litoměřicko. „Těmto měs-
tům se podařilo udržet vynika-
jící výsledky i během pandemie 
covid-19, zatímco v řadě jiných 
měst produkce směsných odpa-
dů rostla,” říká Milan Havel z Ar-
niky, která soutěž letos vyhlásila 
už posedmé. Soutěž Odpadový 
Oskar má upozornit na potřebu 
zodpovědného nakládání s od-
pady a zároveň obce motivovat 
ke snižování množství směsné-
ho odpadu.  gz

Ústecký kraj – Kraj už vybral do-
pravce, který zajistí provoz na 
takzvané Kozí dráze. Jde o spo-
lečnost KŽC Doprava. Počítá se 
zachováním turistických linek. 
Podle náměstka hejtmana Jiřího 
Řeháka bude Kozí dráha slou-
žit turistům od dubna do října. 
Možné bude domluvit i spo-
je během jarních prázdnin. Na 
trati mají jezdit čtyři páry vlaků 
každý víkendový den a o svát-
cích. „Kraj objednal dopravu 
u KŽC, která pro nás jezdí ve 

Šluknovském výběžku a jinde,“ 
uvedl Řehák. Za provoz vlaků za-
platí kraj 2,1 milionu korun. Po-
ničená trať teď projde opravami. 

Podle Nely Friebové ze Správy 
železnic by mohlo dojít k obno-
vení sjízdnosti tratě ve druhé 
polovině listopadu. Práce vyjdou 
bez daně na téměř 38 milionů 
korun a dalších zhruba 50 milio-
nů korun bude stát sanace skal 
mezi Děčínem a Jílovým, v přípa-
dě každodenního provozu. 

Pokud se opravy podaří urych-
lit, tak by se mohly vlaky mezi 
Děčín a Telnici vrátit už v říjnu. 
Druhý říjnový víkend totiž dráha 
slaví 150. výročí založení.  gz

Otevře se sklepení i níťárna
Ústecký kraj – Festival Den ar-
chitektury nabízí výpravy za 
architekturou známou i nezná-
mou. Do 7. října se otevřou ve-
řejnosti i desítky běžně nepří-
stupných budov a na zájemce 
čeká bohatý a zdarma přístup-
ný program. 

V Ústeckém kraji festivalový 
program ukáže zajímavé pohle-
dy do minulosti i na součas-
nost architektury. V Ústí nad 
Labem zve festival na prohlíd-
ku vily Heller, jedné z nejpůso-
bivějších realizací průkopníka 
moderny v Sasku a Čechách 
Hanse Richtera. V České Ka-
menici představí plánovanou 
plovárnu vetkanou do kraji-
ny, zaměří se na nový veřejný 
prostor kolem Domu kultury 
a vydá se po stopách rekon-
strukce v ulici Palackého či do 
městského parku a školních 

zahrad. Pro děti je připraven 
workshop Českokamenické 
dioráma s výtvarnicí Kosmo-
nauty. Ukázka techniky koláže 
s použitím českokamenických 
pohledů, které uchovávají his-
torickou paměť krajiny.

Areálem bývalé níťárny 
z roku 1910 v Kyjově u Krásné 
Lípy provedou zástupci Nové 
Perly, sdružení, které prostoru 
dává nový život. V Litoměřicích 
se festival vydá po stopách, 
nebo spíše kolejích, Rakous-
ké severozápadní dráhy, kte-
rá při výstavbě v 70. letech 19. 
století a v 50. letech 20. století 
výrazně změnila tvář města. 
V Žatci se vydá „pěškobusem“ 
do labyrintu středověkých skle-
pení a v Roudnici nad Labem 
naopak vystoupá na rozhledny 
a věže. Program je k dispozici 
na www.denarchitektury.cz.  gz

Internacionál Jarošík 
nově vede Skláře
Teplice – Žlutomodré povede 
nový trenér Jiří 
Jarošík. Vedení 
teplického fot-
balového klubu 
se na spolupráci 
s úspěšným čes-
kým fotbalovým 
internacionálem dohodlo kon-
cem září, poté co se rozhodlo 
odvolat trenérský štáb v čele 
s hlavním trenérem Radimem 
Kučerou. „Výkony mužstva, 
až na několik výjimek, nebyly 
špatné, ale výsledky nepřichá-
zí, proto reagujeme takto a bu-
deme tímto chtít tým nastar-
tovat před následujícími koly,“ 
řekl ředitel FK Teplice Rudolf 
Řepka. Trenér Kučera přišel do 
Teplic na konci loňského listo-
padu, když vystřídal odvolané-
ho Stanislava Hejkala.  gz

Ústí nad Labem – Města ve velkém 
využívají nákup energií na ko-
moditní burze. Je to jedna z cest, 
jak mohou v době zdražování 
nakoupit energii levněji. Ústec-
ká radnice při nákupu elektři-
ny zaspala a odrazí se to na roz-
počtu. V příštích dvou letech si 
připlatí, protože za jednu me-
gawatthodinu zaplatí v průmě-
ru 2 234 korun, což je o zhruba 
900 korun víc než dosud. 

Jiná města v kraji cenu ener-
gií soutěžila podstatně dříve než 
Ústí. Například Litoměřice si 
cenu zafixovaly na konci minu-
lého roku a za megawatthodinu 
v dalších letech budou platit 1 
322 korun a třeba Děčín v prů-
měru necelých 1 500 korun. „Ve 
srovnání s okolními městy, kte-
rá na tuto predikci reagovala 
pružně, město Ústí tak neučini-
lo. Přitom už od jara ví, že dojde 

k obrovskému nárůstu ceny 
energií,“ říká ústecká opoziční 
zastupitelka Věra Nechybová. 
Podle ní objem energie, kterou 
využívají městská zařízení, je 
velký a nárůst ceny za pozdě na-
koupenou energii vyšplhá na de-
sítky milionů korun. 

Ústí sice chtělo koupit elek-
třinu v dubnu, ale kvůli výběru 
špatné burzy ji koupilo až začát-
kem září. To už ceny oproti jaru 
vzrostly. „Pokud se budeme po-
hybovat v číslech, kdyby město 
koupilo elektřinu na jaře, mohlo 

v letech 2022 a 2023 včasným 
vysoutěžením ušetřit městské 
kase 38 milionů korun,“ doplnil 
zastupitel Pavel Dufek. Podivil 
se i nad tím, že město elektřinu 
koupilo jen na dva roky. Protože 
podle něho v letech 2024 a 2025 
cena ještě vyskočí a radnice 
bude platit další miliony navíc.

Ústecký magistrát nakupu-
je elektřinu pro školky, školy, 
domovy seniorů, městskou hro-
madnou dopravu nebo veřejné 
osvětlení. Celkem jde o 527 od-
běrných míst, která ročně spo-
třebují 25 700 megawatthodin 
elektřiny. „Dopad na hospoda-
ření zatím není kvantifikován, 
nemáme údaje od dopravního 
podniku, kterého se to nejvíce 
týká. Ale fakt je, že z provozního 
rozpočtu bude nutné navýšenou 
cenu energií uhradit,“ řekl pri-
mátor Petr Nedvědický.  gz

Na krušnohorských 
loukách nové chaty
Lom – Na horských loukách 
v Krušných horách se chystá 
developerská firma postavit tři-
náct rekreačních chat. Pozemky 
chce podnikatel Zdeněk Žejd-
lík získat od lomské radnice za 
to, že na jejich části postaví dvě 
chaty pro město. Zastupitelstvo 
Lomu už záměr odsouhlasilo, ale 
bude muset změnit územní plán. 
Proti jsou opoziční zastupite-
lé, vedení Oseku a lidé z Dlouhé 
louky, která s pozemky přímo 
sousedí, a tak sepsali petici. Ilja 
Potěšil z petičního výboru řekl, 
že už ji podepsaly více než tři 
tisícovky lidí. Podle starostky 
Lomu Kateřiny Schwarzové se 
zatím odsouhlasil záměr, o for-
mě případného prodeje se ještě 
nejednalo.  gz

• v Ústí se nakupuje pro 527 odběr-
ných míst města

• celkem jde o 26 700 megawattho-
din

• v průměru vyjde megawatthodina 
na 2 234 Kč

N Á K U P  E N E R G I E
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Jednou z dobrých tradic naší 
školy je několik let pořáda-
ný adaptační kurz „NAUČME 
SE TOLERANCI“, kterým žáci 
prvních ročníků zahajují škol-
ní rok. Od prvního do osmé-
ho  září vyjelo téměř 300 žáků 
obou středisek naší školy vždy 
na tři dny do střediska Elite ve 
Starých Splavech.

Pedagogové školy ve spo-
lupráci s Policií ČR připravi-
li pestrý program. Žáci prošli 
lanovým centrem, dovednost-
ními a týmovými aktivitami 

včetně výletu po  Máchově 
kraji. 

Pracovníci Policie ČR si při-
pravili zajímavé ukázky zbra-
ní, zásahových technik, první 
pomoci a právního povědomí 
občana. Děkujeme zejména 
Unii rodičů, z. s., O.P.S Tech-
niku budoucnosti za pomoc 
při finančním zajištění akce. 
Velké poděkování patří i všem 
učitelům, kteří kurz připravi-
li a zabezpečili. Podle názorů 
žáků se kurz vydařil, ale byl 
bohužel krátký.  mar

Adaptační kurz učil toleranci
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Středisko Resslova a středisko Stříbrníky 

Naše  odborná  škola  byla  založena  roku  1910.  Jsme  příspěvkovou  organizací  a  také  jednou  z  největších 
páteřních  škol  Ústeckého  kraje.  Máme  propůjčeny  tituly  Fakultních  škol:  Fakulty  strojní  TU  v  Liberci, 
Elektrotechnické fakulty ČVUT v Praze a Přírodovědecké fakulty UJEP Ústí nad Labem. Úzce spolupracujeme  
s  Fakultou  strojního  inženýrství  UJEP  Ústí  nad  Labem.  Škola  je  držitelem  titulu  DOPORUČENO 
ZAMĚSTNAVATELI jako známka kvality přípravy absolventů pro firmy a praxi. 
Škola  nabízí  širokou  škálu  školních  a mimoškolních  aktivit,  např. možnost  získání  ŘP  skupiny  B  ve  školní 
autoškole.  Žáci  oboru Dopravní  prostředky mohou  výhodně  získat  ŘP  skupiny  C,  absolventi  elektrooborů 
kvalifikaci dle §5 a §6 vyhl. č. 50/1978 Sb. V oboru Strojírenství se vyučují CAM systémy a CAD systémy. Žáci 
mohou získat během studia mezinárodně platné certifikáty z pneumatiky a hydrauliky. Ve škole je zřízena Cisco 
Networking Academy ‐ program s možností získání certifikátu CNA1‐4. Jsme držitelem ceny Evropské kvality 
Comenius‐Vocex (mezinárodní výměna žáků).  
 
Pro školní rok 2022/23 škola nabízí: 
čtyřleté studijní obory ukončené maturitou  
18‐20‐M/01  Informační technologie 
23‐41‐M/01  Strojírenství 
23‐45‐M/01  Dopravní prostředky 
26‐41‐M/01  Elektrotechnika 
37‐42‐M/01  Logistické a finanční služby 
26‐41‐L/01  Mechanik elektrotechnik  
tříleté učební obory ukončené výučním listem  
26‐51‐H/02  Elektrikář – silnoproud 
26‐52‐H/01  Elektromechanik pro zařízení a přístroje 
37‐51‐H/01  Manipulant poštovního provozu a přepravy 
zkrácené dálkové studium 
26‐51‐H/02  Elektrikář – silnoproud 
 
Dny otevřených dveří:  
Středisko RESSLOVA ‐ 23. 11. 2021 od 14:00 hod., poslední prohlídka v 16:00 hod., 04. 12. 2021 od 9:00 hod., 
poslední prohlídka v 11:30 hod. a 11. 01. 2022 od 14:00 hod., poslední prohlídka v 16:00 hod.  
Středisko STŘÍBRNÍKY ‐ 24. 11. 2021 od 14:00 hod., poslední prohlídka v 16:00 hod., 11. 12. 2021 od 9:00 hod., 
poslední prohlídka v 11:30 hod. a 13. 01. 2022 od 14:00 hod., poslední prohlídka v 16:00 hod. Soutěž pro žáky 
ZŠ "A JE TO 2021" ‐ 08. 12. 2021, 8:00 – 12:00 hod.  
Ukázkové dny: 
Středisko RESSLOVA ‐ 30. 11. 2021, 09. 12. 2021, 18. 01. 2022 vždy od 8 do 12 hod.  
Středisko Stříbrníky ‐ 24. 11. 2021, 07. 12. 2021, 13. 01. 2022 vždy od 9 a od 11 hod.  
Aktuální informace naleznete na webových stránkách www.spsul.cz. 
 

Naše odborná škola byla založena roku 1910. Jsme příspěvkovou organizací a také jednou z největších 
páteřních škol Ústeckého kraje. Máme propůjčeny tituly Fakultních škol: Fakulty strojní TU v Liberci, 
Elektrotechnické fakulty ČVUT v Praze a Přírodovědecké fakulty UJEP Ústí nad Labem. Úzce spolupra-
cujeme s Fakultou strojního inženýrství UJEP Ústí nad Labem. Škola je držitelem titulu DOPORUČENO 
ZAMĚSTNAVATELI jako známka kvality přípravy absolventů pro firmy a praxi.
Škola nabízí širokou škálu školních a mimoškolních aktivit, např. možnost získání ŘP skupiny B ve škol-
ní autoškole. Žáci oboru Dopravní prostředky mohou výhodně získat ŘP skupiny C, absolventi elektro-
oborů kvalifikaci dle § 5 a § 6 vyhl. č. 50/1978 Sb. V oboru Strojírenství se vyučují CAM systémy a CAD 
systémy. Žáci mohou získat během studia mezinárodně platné certifikáty z pneumatiky a hydrauliky. 
Ve škole je zřízena Cisco Networking Academy - program s možností získání certifikátu CNA1-4. Jsme 
držitelem ceny Evropské kvality Comenius-Vocex (mezinárodní výměna žáků). 

Pro školní rok 2022/23 škola nabízí:
čtyřleté studijní obory  
ukončené maturitou 
18-20-M/01 Informační technologie
23-41-M/01 Strojírenství
23-45-M/01 Dopravní prostředky
26-41-M/01 Elektrotechnika
37-42-M/01 Logistické a finanční služby
26-41-L/01 Mechanik elektrotechnik 

tříleté učební obory  
ukončené výučním listem 
26-51-H/02 Elektrikář – silnoproud
26-52-H/01 Elektromechanik pro zařízení 
a přístroje
37-51-H/01 Manipulant poštovního provozu 
a přepravy
zkrácené dálkové studium
26-51-H/02 Elektrikář – silnoproud

Dny otevřených dveří: 
Středisko RESSLOVA 
• 23. 11. 2021 od 14:00 hod., poslední prohlídka v 16:00 hod.
• 4. 12. 2021 od 9:00 hod., poslední prohlídka v 11:30 hod. 
• 11. 1. 2022 od 14:00 hod., poslední prohlídka v 16:00 hod. 
Středisko STŘÍBRNÍKY 
• 24. 11. 2021 od 14:00 hod., poslední prohlídka v 16:00 hod.
• 11. 12. 2021 od 9:00 hod., poslední prohlídka v 11:30 hod. 
• 13. 1. 2022 od 14:00 hod., poslední prohlídka v 16:00 hod. 
Soutěž pro žáky ZŠ "A JE TO 2021" – 8. 12. 2021, 8:00–12:00 hod. 

Ukázkové dny:
Středisko RESSLOVA - 30. 11. 2021, 9. 12. 2021, 18. 1. 2022 vždy od 8 do 12 hod. 
Středisko Stříbrníky - 24. 11. 2021, 7. 12. 2021, 13. 1. 2022 vždy od 9 a od 11 hod. 
Aktuální informace naleznete na webových stránkách www.spsul.cz.

Covid potlačil chřipku, letos udeří silněji
Ústecký kraj – Chřipka, kte-
rou loni potlačila pandemie 
koronaviru, by mohla letos 
udeřit o to razantněji. Léka-
ři proto nabádají k očkování 
proti chřipce, vakcín by měl 
být dostatek. Podle zástupce 

zároveň je vhodná doba na 
očkování proti chřipce. Do-
poručoval byste ho? Všem, 
nebo jen takzvaně rizikovým 
skupinám?

Ano, očkovat by se určitě 
měli nechat všichni, co chodí 
každoročně. Což jsou zejmé-
na starší lidé a další rizikoví 
pacienti. Ale doporučil bych to 
všem. Pokud lidé nemají něja-
kou kontraindikaci, tak by se 
letos naočkovat proti chřipce 
měli. Laboratoře během minu-
lé sezony nezaznamenaly ani 
jeden pozitivní záchyt chřipky. 
Ale teď panuje oprávněná oba-
va, že by se chřipka mohla šířit 
masivněji, takže bychom nyní 
neměli očkování podcenit. 

Zmínil jste, že existuje hroz-
ba masivního šíření chřipky, 
ale jsou indicie, že by moh-
la být i agresivnější. Máte 
k tomu nějaké informace?

Chřipku bychom nemě-
li podceňovat. A to, že se loni 
s chřipkou prakticky nikdo 
nesetkal, však neznamená, že 
zmizela úplně. Panuje obava, 
že bude celá populace k one-
mocnění daleko náchylnější. 

Proto očkování nepodceňujme. 
Vakcína proti chřipce se kaž-
doročně upravuje a nová očko-
vací látka by měla pokrýt větší 
škálu virů chřipky.

Důležitost očkování proti 
covidu většina z nás chá-
pe. Ale je nutná třetí dávka? 
Proč?

Jde o takzvanou posilující 
dávku. A doporučil bych ji pře-
devším lidem, kteří jsou vážně 
nemocní, mají poruchy imunit-
ního systému, dále seniorům, 
kterým je více než 65 let, zdra-
votníkům nebo pracovníkům 

v sociálních službách. Ale do 
budoucna bych ji doporučil 
všem, co už mají osm měsíců 
po naočkování druhou dávkou.

Jak se chovat, abychom se 
na podzim nepotýkali s další 
vlnou?

Ačkoli mají lidé pocit, že už 
je to za námi, tak není. S covi-
dem se budeme muset naučit 
žít. Určitě je nutné dodržovat 
známé 3R. Zároveň být obe-
zřetný při cestování. To, že 
je člověk očkovaný, to nezna-
mená, že se covidem nemůže 
nakazit nebo ho přenášet.  gz

ředitelky krajské hygieny Jo-
zefa Krále by se měly očko-
vat rizikové skupiny, jak tře-
tí dávkou proti covidu, tak 
i vakcínou proti chřipce. Ta 
totiž nezmizela, pouze ji vy-
tlačila opatření proti covi-
du-19 a nákaza samotná.

V současné době hraje prim 
očkování proti covidu-19, 
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Blíží se rok, kdy se auto může stát luxusem
Ústecký kraj – Prodej nových 
aut s benzínovým a dieselo-
vým motorem by měl skon-
či v roce 2035. Počítá s tím 
evropský plán takzvaného 
Green Dealu neboli Zelené 
dohody. Vozy podle dohody 
nebudou smět kvůli ekologii 
produkovat žádné emise oxi-
du uhličitého. Povolena tak 
bude jenom výroba aut na 
elektřinu či vodík. V plánu Ev-
ropské komise je snížit emise 
o 55 procent v porovnání s ro-
kem 1990. 

Metropole kraje chystá  
nabíjecí centrum

Propagátor elektromobility, 
jeden z prvních, kdo v Česku 
vlastnil elektroauto značky Tes-
la, náměstek ústeckého primá-
tora Martin Hausenblas v tom 
vidí budoucnost a Česko by se 
na tento vývoj mělo připravit. 
„Termín konce fosilních aut do 
konce roku 2035 je důležitým 
signálem Evropské unie, který 
zvýší jistotu celého automobi-
lového průmyslu, kterou potře-
buje k realizaci tak zásadních 
a principiálních změn, které je 
čekají,“ myslí si Hausenblas, 

který dodává, že doprava způ-
sobuje třetinu emisí CO2 a po-
díl na celku roste. Proto je 
podle něho klíčové jasné ve-
dení k oduhlíkování dopravy. 
„Naštěstí cena baterií klesá 
zásadním tempem, tudíž do-
stupnost elektrovozidel se 
bude dramaticky zvyšovat. 
Vzápětí se přesune problém 
k nabíjecí infrastruktuře. Zá-
kladem budou rychlokapacit-
ní nabíjecí centra. Jedno ta-
kové se připravuje u Globusu 
v Předlicích,“ dodává.

Elektrovozy kraj už využívá
Podle ústeckého hejtma-

na Jana Schillera Ústecký kraj 

dlouhodobě podporuje vznik 
nových dobíjecích stanic. Ři-
diči tak mají k dispozici pás-
mo standardních i rychlodo-
bíjecích stanic od Klášterce 
nad Ohří, Chomutova, Teplic, 
Ústí nad Labem až po Děčín. 
Jen těch, co provozuje ČEZ, je 
v kraji více než dvacítka. Kraj 
už využívá elektromobily pro 
své zaměstnance nebo v sociál-
ních službách, například k pře-
pravě klientů i dětí do zdravot-
nických zařízení, k zajištění 
zásobování či převozu klientů. 

Konec levných automobilů
Je tu zásadní problém, cena 

elektroaut je nesrovnatelně 

vyšší než benzinových nebo 
dieselových vozů. „Myšlen-
ka ekologického cestování 
je hezká, ale otázkou je, jak 
se s tím popere automobilo-
vý průmysl, kde se vezme to-
lik materiálů na výrobu těch 
nejrůznějších baterií a kde 
se vezme tolik energie, která 
bude ty baterie nabíjet,“ uve-
dl náměstek teplického pri-
mátora Jiří Štábl. Podle něho 
přechod nebude jednoduchý. 
„Přinese to prakticky konec 
levnějších aut. A neumím si 
představit, kolik z nás si ta-
ková auta bude moci dovo-
lit pořídit,“ zdůraznil Štábl 
s tím, že by ho zajímalo, zda 
existuje strategie a zafinan-
cování takového přechodu.

Podobný pohled má i euro-
poslanec Jan Zahradil. Pokud 
by se mělo masově na elek-
tromobily přejít, tak by se 
vlastnictví automobilu stalo 
exkluzivní záležitostí, řekl 
v debatě na CNN Prima News 
a dodal, že není přesvědčen, 
že se něco takového dá zre-
alizovat. K unijnímu Green 
Dealu nemá prý europoslanec 
důvěru.  gz
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Do řešení problému vyloučených lokalit 
a jejich obyvatel se po letech vládního 
nicnedělání hodlá pustit hnutí PŘÍSAHA. Jak 
by, v případě zvolení do Poslanecké sněmovny 
Parlamentu České republiky, PŘÍSAHA situaci 
ve vyloučených lokalitách řešila, jsme se zeptali 
„dvojky“ na kandidátce v Ústeckém kraji, 
Ústečana Romana Krojidla.

Jak chcete Ústí nad Labem a Ústecký kraj zbavit 
paralýzy v  důsledku rozrůstání vyloučených lo-
kalit, růstu obyvatel závislých na dávkách,  slo-
žité bezpečnostní situaci a  odlivu obyvatel do 
jiných měst a krajů?
Především znovuzavedením bezdoplatkových zón 
v  těchto lokalitách a  také důslednou kontrolou vy-
plácených sociálních dávek.  Je potřeba se zabývat 
tím, zda nejsou dávky, vyplácené úřady práce, zneu-
žívané. Víme, že nyní neprobíhá dostatečná kontrola 
plnění podmínek výplaty dávek. Praxe spíše ukazuje, 
že pracovnice, které dávky zadávají do systému, jsou 
méně znalé prostředí a  místní problematiky a  také 
málo motivované.

Co konkrétně navrhujete?
Navrhujeme vyplácení dávek vrátit zpět na obecní 
úřady, které byly schopny tyto klienty lépe kontrolo-
vat a získávat o nich aktuální a nezkreslené informa-
ce. V procesu rozhodování byly obecní úřady opera-
tivnější, rychleji si ověřovaly a  prověřovaly žadatele 
o dávky. 

Velkým problémem v sociálně vyloučených loka-
litách je samotná forma bydlení. Jak se PŘÍSAHA 
postaví k tomuto problému?
Je to další příklad rozkrádání, které chceme zastavit. 
Mám na mysli obchod s  chudobou. Sociálně slabí 
nemají střechu nad hlavou a smluvně i bez smlouvy 
přistupují na nehorázné podmínky pro bydlení, v by-
tech, kde nejsou zajištěny ani základní hygienické 
potřeby, a celé to � nancuje stát. Úřady práce nemají 
kapacity na důsledné kontroly a pod jejich okny se, 
často i nezákonně, vyplácejí doplatky na bydlení do 
kapes podvodníků.

A PŘÍSAHA ví, jak podvodům s doplatky zabránit 
aniž by to ohrozilo samoživitelky nebo seniory 
v nouzi?
Ale ano, jen se to musí chtít řešit! Navrhujeme 
trojstupňové prostupné bydlení a  jejich podporu 
v kompetenci měst a obcí.  První stupeň jsou starto-
vací byty, což není to nic nového, ale je nutné  tyto 
podmínky důsledně dodržovat a kontrolovat. Druhý 
stupeň: pokud se osoby osvědčí, přechází do vyššího 
standardu bydlení a podpory. Jde o občany, kteří se 
již uplatňují i na trhu práce a mají pravidelnější pří-
jem.  Do třetího stupně s nárokem na standardní by-
dlení a plnou podporu postupují lidé,  kteří se osvěd-
čili ve dvou předchozích stupních, jejich � nanční 
a  sociální začlenění se stabilizovalo, mají trvalý  � -
nanční příjem a je zde předpoklad pro řádný způsob 
života. Budeme-li v parlamentu, začneme s prací na  
„léčení“ měst, zasažených obchodem s  chudobou, 
okamžitě a bezodkladně.   (nov) 

Nemocná města v kraji můžeme vyléčit

Mgr. Roman Krojidlo

Kandidát Přísahy v Ústeckém kraji Roman Krojidlo s lídrem hnutí 
Robertem Šlachtou. Foto: (nov)

Bývalý důstojník zásahové jednotky Policie ČR, který po 10  letech ukončil 
své působení u jednotky ze zdravotních důvodů po pracovním úrazu, kdy si 
poranil krční páteř při služební akci. Bezpečnostní problematice se věnoval 
i  nadále jako ředitel Městské policie v Teplicích a  lektor v  oblasti prevence 
kriminality mládeže. Od roku 2005 se věnoval v soukromé sféře poradenství 
v oblasti ochrany majetku a osob. Od roku 2010 poskytuje makléřské služby 
v oblasti pojišťovnictví. Je absolventem univerzit v Liberci a Praze v programu 
sociální práce a andragogika se zaměřením na oblast řízení lidských zdrojů ve 
státní správě. V Ústí nad Labem žije a pracuje 52 let, má syna a dvě vnučky.  
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Vladimír Hron: Každý den se modlím, ať se život vrátí do normálních kolejí
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Do povědomí veřejnosti vstoupil Vladimír 
Hron jako imitátor interpretů populární 
hudby. Nejraději imituje legendárního Karla 
Gotta. Rodák ze severočeského Mostu je 
držitelem několika diváckých cen TýTý. A se 
svou kapelou Drops hraje nestárnoucí hity 
Queenů.
Gabriela Zlámalová

Vaše dětství je spjaté s Ús-
teckým krajem. Jste mos-
tecký rodák. Jak na dětství 
a mládí na severu Čech vzpo-
mínáte?

Vzpomínám vždy velmi rád. 
Na první lásky, na své ochotnic-
ké začátky, na první kapelu, kte-
rá se po týdnu rozpadla (smích), 
na úžasnou partu v Neprakťá-
ku, na spolužáky a učitele ze zá-
kladky, z gymplu, z fakulty… je 
toho opravdu hodně…

Vracíte se sem, máte tu rodi-
nu, přátele? Nebo třeba pra-
covně?

Stále se vracím za ma-
minkou a sestrou, u níž teď 

maminka žije. Pochopitelně 
se velmi rád vracím i z pra-
covních důvodů, mám-li třeba 
koncert v Mostě či přilehlém 
okolí. Většinou to bývá doplně-
no, ať už vědomě, či nevědom-
ky, o nějaké zajímavé setkání 
s lidmi, které jsem dlouho ne-
viděl, což bývá vždy takovým 
příjemným bonusem.

Co konkrétně se vám na 
Mostecku líbí? Ta oblast 
nemá zrovna nejlepší pověst.

Když se někde narodíte a vy-
růstáte tam, většinou si pojíte 
své vzpomínky s pozitivy. Je 
to jako s první láskou – i když 
po čase zjistíte, že při jídle 

nesnesitelně mlaská, v noci 
příšerně chrápe a nemyje si 
nohy, stejně ji milujete…, ale 
teď vážně: v Mostě je samo-
zřejmě spousta míst, které 
mám rád a kde jsem zažil mno-
ho hezkého, ale zároveň spous-
ta takových míst už neexistuje. 
Mám na mysli historický starý 
Most, který také pamatuji.

A naopak jsou tu místa, kte-
rá se vám nelíbí?

Víte, scestoval jsem už po-
řádný kus světa a ze zkušenos-
ti vím, že i na těch nejošklivěj-
ších místech nakonec najdete 
něco hezkého. Jinými slovy, 
pro mne je vlastně každé místo 
svým způsobem krásné.

Kdy jste se rozhodl, že se bu-
dete věnovat právě umění? 
Tíhl jste k tomu od dětství? 
Byl jste takový ten „bavič tří-
dy“?

Ano, neštítím se ani označe-
ní „třídní klaun" nebo „šašek", 
chcete-li. Podobná pojmeno-
vání mě nikdy neurážela, ba 
naopak, býval jsem na ně pyš-
ný. Že se tím budu moci i živit, 

jsem zjistil velmi záhy. Bylo mi 
pět, když mě na dovolené na 
Višňové postavili na prázdný 
barel před hospodou a za vy-
právění anekdot krmili paml-
sky tak dlouho, že to můj žalu-
dek nevydržel (smích).

Jste moderátor, zpěvák, ko-
mik a výborný imitátor. 
V které z těchto činností se 
cítíte nejlépe? Co je vám bliž-
ší?

Miluji vše, nejlépe kombina-
ci všech těchto disciplín. Proto 
se označuji nejraději jako en-
tertainer. Není pro mne důle-
žité, jestli zrovna tančím, zpí-
vám nebo vyprávím nějakou 
historku, důležité je jen jediné 
– baví-li se divák.

Imitování nezvládne každý. 
Jak je těžké se hlasy naučit? 

To je velmi individuální. Ně-
kdy to jde úplně samo, jindy 
je to delší. Protože chci však 
především pobavit, neučím se 
jen hlas jako klasičtí imitátoři, 
ale též různé manýry, pohyby 
a taneční kreace. A to už bývá 
složitější…

V Ústeckém kraji
posloucháme

88.8 FM sever.rozhlas.cz

Český rozhlas 
Sever

SEVER-UNIVERZAL-VÝŠKA.indd   1 18.6.2021   17:56:19

Vladimír Hron nejraději imituje Karla Gotta. Foto: archiv VH
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Jak dlouho jeden konkrétní 
trénujete?

Na hlas většinou stačí den 
až dva, jak už jsem ale říkal, 
následují další detaily a tam 
už to bývá takzvaně „kus od 
kusu“.

Který děláte nejraději?
Nejraději mám asi hlas Kar-

la Gotta. Nejen proto, že jej 
mají rádi diváci, ale i proto, že 
jsem s ním spjat už od dětství. 
Navíc jsem od dětství toužil se 
s ním setkat a osud mi dovolil 
se s ním protnout nejen v ro-
vině pracovní, ale i lidské. Byl 
mi inspirací, dobrým učitelem 
a nezištným rádcem…

A nejméně rád…
No, a nejméně rád mám asi 

hlasy politiků, neboť humor na 
toto téma je čím dál smutnější…

Jak vzpomínáte na televiz-
ní show „Jsou hvězdy, které 
nehasnou“ nebo „Abeceda 
hvězd“, kde jste představoval 
slavné zpěváky a zpíval je-
jich největší hity?

Nelze než vzpomínat s lás-
kou. Díky fenomenálnímu re-
žisérovi Františku Polákovi se 
mi splnily snad všechny dětské 
sny! Zpíval jsem bezmála se 
všemi hvězdami našeho hudeb-
ního nebe, natočil s nimi ne-
spočet duetů, naučil se spoustě 
nových věcí ohledně televizní-
ho řemesla a jako malý bonus 
jsme za sedm let společné prá-
ce získali hned čtyři ocenění 

TýTý. Je krásné, když se vám 
v životě podaří dotknout se 
toho, co považujete za nemož-
né…

A co muzikantská kariéra? 
Hrajete s kapelou Drops hity 
Queenů. Proč zrovna Queen?

Queen mě oslovili už v útlém 
mládí. Bylo mi deset, když jsem 
poprvé slyšel album „A Night at 
the opera“, ze kterého pochází 
nesmrtelná Bohemian Rhapso-
dy. Taková věc vás navždy změ-
ní. Ještě zvláštnější však je, že 
vždy, když jsem mluvil s Karlem 
Gottem na téma práce, říkával 
mi, že když mě poprvé slyšel 
zpívat Freddieho Mercuryho, 
běhal mu mráz po zádech a že 
bych měl udělat nějaký projekt 
na téma Queen, že na to mám 
správnou hlasovou energii. 
Pravdou zůstává, že je to muzi-
ka, která mě i po všech těch le-
tech stále nesmírně baví.

Kde vás můžou fanoušci vi-
dět? 

Doporučuji sledovat buď mé 
stránky vladahron.cz, nebo 
Facebook, doba je taková, že 
sám pořádně nevím, kdy a kde 
budu, protože sami dobře víte, 
jak nejistá bude tato sezona 
pro kulturu…

Poslední měsíce výrazně po-
znamenala pandemie korona-
viru. Při čem vás zastihla na-
řízená opatření?

Pochopitelně při práci. 
Zrovna jsme chystali sérii 

vystoupení s projektem Queen 
the Story v zahraničí a jedná-
ní se zahraničními partnery se 
samozřejmě zasekla na mrt-
vém bodě. Otázkou zůstává, 
co bude dál. Pro nás jako pro 
umělce se samozřejmě zcela 
zastavil pracovní život. Je zby-
tečné o tom mluvit. Kdo neza-
žil, nepochopí…

Jak jste trávil čas, který bys-
te za normálních okolností 
věnoval divákům?

Vzhledem k tomu, že má 
práce je celý můj život, nemohl 
jsem dělat nic jiného než po-
kračovat v daných reáliích. 
Zpíval jsem nejprve z ložnice, 
posléze z dětského pokojíku. 
Mám za sebou za dobu lock- 
downovou bezmála 200 živých 
vysílání na Facebooku a touto 

barva: červená

jídlo: španělský ptáček

hudba: HUDBA

číslo: 6

politik: Seneca, neboť 
hlásal, že nejvyšší 
dobro pro člověka je 
ctnost 

M O J E  N E J

se narodil 25. června 1966 v Mostě. 
Je to známý moderátor, zpěvák, komik 
a imitátor. Na začátku kariéry zpíval 
v tanečním orchestru, sedm let se živil 
jako loutkoherec a stejně tak dlouho 
jako moderátor v rádiích. Lidé ho znají 
z obrazovek televizorů, kde se objevil 
v imitátorské show Abeceda hvězd nebo 
Jsou hvězdy, které nehasnou. V součas-
né době vystupuje se svou kapelou nebo 
se svými imitacemi hostuje v různých 
pořadech. Za své působení získal několik 
televizních cen TýTý.

Vladimír Hron

P R O F I L

cestou bych ještě jednou chtěl 
poděkovat všem, kteří byli při 
tom. 

Co zajímavého vás v nejbliž-
ší době čeká nebo jste právě 
dokončil? 

Teď už se jen každý den 
modlím, ať se život navrátí 
do normálních kolejí, proto-
že mohu plánovat, co chci, 
realizace však je podmíněná 
situací, která momentálně je. 
Věřím, že budu moci zpívat 
a bavit své publikum, to mi 
pro tento okamžik stačí. Rád 
bych pochopitelně předsta-
vil jeden velmi zajímavý, nový 
projekt, ale to samozřejmě zá-
leží na vývoji a dalších okol-
nostech…

Jste činorodý člověk, když 
máte čas, jak rád odpočívá-
te?

Miluji cestování a to je další 
z věcí, která opět téměř neby-
la možná. Přesto všechno jsem 
v minulém roce dokázal ales-
poň párkrát doslova prchnout 
za hranice. Kdyby mi tohle 
někdo vyprávěl třeba na kon-
ci sedmdesátých let, určitě by 
mi to ani nepřišlo divné, ale 
teď…? Jinak dokáži relaxovat 
u docela obyčejných věcí – po-
slouchám muziku, kouknu na 
film, zahrajeme si doma karty, 
přečtu si knížku…

Určitě máte mnoho plánů, 
prozradíte nějaké?

Pokud chcete rozesmát 
Boha, řekněte mu o svých plá-
nech… v tomto musím s au-
torem tohoto citátu, kterým 
je mimochodem Woody Allen, 
plně souhlasit. Plánů mám ne-
spočítaně, ovšem netuším, zda 
Bůh dá… Přesto tvrdím, že je 
třeba plánovat neustále, neboť 
pokud zastavíte, je možné, že 
se zítra už neprobudíte…Se svou kapelou hraje nestárnoucí hity legendárních Queenů. Foto: archiv VH
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Propojení herního světa s házenkáři

Hasiči soutěžili ve vyprošťování lidí

INZERCE

MC
20

21
10

11

HK Baník Most se rozhodl 
rozšířit program zápasů do mo-
derního života dnešní genera-
ce. Klub totiž získal výjimečnou 
spolupráci s gamingovým šam-
pionem Štefanem Šragou, který 
dokázal jako druhý v republice 
spojit prvoligový fotbalový klub 
s esportovou organizací Nessus 
Gaming (TOP 3). Na domácích 
zápasech Černých andělů ho 
můžete potkat v herním kout-
ku s novým a stále nedostup-
ným PlayStation 5, kde vám 
rád ukáže novinky a pobaví se 
s vámi o aktuálním dění ve světě 

esportu. Dále na fanoušky chys-
tá zajímavé giveaway akce. Šte-
fan se v gamingu pohybuje již 
přes 8 let a pravidelně navštěvu-
je herní veletrhy po celém svě-
tě, např. E3 v Los Angeles nebo 
Gamescom v Kolíně nad Rýnem. 

Aktuálně pracuje pro Originalky.
cz, kde se stará o marketing, PR 
a sociální média a stojí za ním 
řada zajímavých sponzorů, jako 
je např. Instinkt, na jehož výrob-
ky se můžete těšit jako odměny 
v soutěžích, které na vás čeka-
jí. Říká o sobě, že je tak trochu 
workoholik, který miluje nové 
technologie, inovace. Neustále 
se rozvíjí a do budoucna plánuje 
další velké věci. Prostě na zápa-
sech Černých andělů nesmíte 
chybět – vyzkoušejte si PS5 a za-
soutěžte si o zajímavé ceny.

 HK Baník Most 

Krajské soutěže ve vyprošťo-
vání zraněných osob z havaro-
vaných vozidel se zúčastnila 
družstva všech sedmi kraj-
ských územních odborů a tři 
družstva jednotek dobrovol-
ných hasičů. „V profesionál-
ní kategorii zvítězilo družstvo 
ze Žatce, následovalo z Mos-
tu a Teplic,“ říká mluvčí hasi-
čů Lukáš Marvan a dodává, že 
mezi dobrovolnými hasiči zví-
tězilo družstvo z Rumburku, 

druhá byla Krupka a třetí Kláš-
terec nad Ohří. V soutěži se 
hodnotí bezpečné a efektiv-
ní vyproštění zraněných osob 
z havarovaného vozidla za pou-
žití požární techniky a věcných 
prostředků požární ochrany, 
nářadí používaného v jednot-
kách požární ochrany, za pou-
žití taktických a odborných po-
stupů dle současného poznání 
a předpisů.

  HZS Ústeckého kraje 

Nová posila: bývalý 
hráč Manchesteru City 

Arma získala novou posi-
lu do svých ofenzivních řad. 
Na hostování do konce sezony 
přichází bývalý útočník Man-
chesteru City či Málagy – jed-
nadvacetiletý Švýcar Loren-
zo Gonzalez. Svou fotbalovou 
kariéru začínal v ženevském 
Servette FC. V roce 2016 se za-
pojil do mládežnické akademie 
slavného Manchesteru City. 
V mládeži věhlasného anglické-
ho klubu měl parádní statistiky. 
V Premier League pro hráče do 
18 let nastřílel v 16 zápasech 13 
branek a k tomu přidal navrch 
tři asistence. Další gól a dvě 
asistence přidal v šesti zápa-
sech finálové části Premier Lea-
gue hráčů do 18 let. Švýcarské-
mu útočníkovi se dařilo také 
v týmu Manchesteru City do 
23 let. Ve 20 zápasech Premier 
League 2 nasázel osm branek. 
Sezonu 2019/2020 začal ve dru-
hé nejvyšší španělské soutěži 
– LaLiga2. V dresu Málagy na-
stoupil celkem k šesti zápasům. 
Následně se vrátil domů do 
Švýcarska a zakotvil v klubu FC 
St. Gallen, ze kterého přichází 
do Army na hostování do konce 
sezony. 

 FK Ústí nad Labem 

Máte potíže s karpálním tunelem?

Využijte výhody endoskopické operace:

Rychlejší zhojení operované ruky

Výrazně kratší pracovní neschopnost 
než u běžné metody

Žádné znehybnění ruky po zákroku

Časné zapojení ruky do běžných činností 

Klienti s platným zdravotním pojištěním hradí příplatek  

za endoskopický nůž 6 000 Kč. Na klienty bez pojištění 

se vztahují podmínky dle platného ceníku.
EUC Klinika Ústí nad Labem 

Oddělení jednodenní chirurgie

Masarykova 2000/92

      477 102 100
      jednodenka.usti@eucklinika.cz v naší péči I euc.cz

Inzerce koronavirus (ŽítÚstí).indd   1 11.01.2021   21:59:59

-
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Barevná lakovaná skla mění styl bydlení

ř í j e n  2 0 2 1

„Doba se posunula a sklo je dnes běžnou 
součástí nejen fasád, ale také interiérů. 
Díky obrovskému technologickému posu-
nu dokážeme pro nové i renovované inte-
riéry poskytnout nepřebernou škálu tvarů, 
barev i typů materiálů. Využití skla v inte-
riéru má dnes prakticky neomezené mož-
nosti,“ říká Petr Novák, produktový mana-
žer dekorativních skel ze společnosti AGC, 
která je největším a nejkomplexnějším 
dodavatelem skleněných řešení pro sta-
vebnictví. A právě v letošním roce přichá-
zí AGC s novou kolekcí dekorativních skel 
s lakovanou zadní stranou Lacobel (lesklý 
povrch) a Matelac (matný povrch). V nové 
kolekci je 10 odstínů shodných v lesku 
i matu, které jsou si ideálním protějškem 
a nabízejí elegantní kombinace tón v tónu. 

Barvy podle stylu
K výběru nové kolekce byli přizváni od-

borníci v oblasti barev, kteří se sešli s pro-
fesionály ze světa architektury a interié-
rového designu. Pro inspiraci byly barvy 
seskupeny do čtyř lifestylových linií, kte-
ré představují různé barevné kombinace 
a to, jak ladí s různými materiály. Dekorač-
ní styly odráží také vliv barev a emocí na 

design interiérů a vy si sami můžete vybrat 
styl, ve kterém vám bude nejlépe. Nuže, in-
spirujte se!

Minimalistický životní styl…
…klade důraz na čistotu, lehkost a mo-

derní design. Moderní klidné a jemné tóny 
dodávají interiéru luxusní, ale diskrétní 
akcenty a umožňují dokonale kombinovat 
sklo s kamennými a keramickými prvky. 

Přírodní životní styl…
...reprezentuje zemité přírodní barvy, 

které zaručují dokonalou rovnováhu, navo-
dí klidné a autentické prostředí. V tomto 
životním stylu zaměřeném na harmonii lze 
sklo dokonale snoubit se světlými odstí-
ny dřevěných prvků či korkem, a být tak 
i v interiéru blíže přírodě.

Tradiční životní styl…
…to je paleta sytých, klasických barev 

a vytříbených akcentů, které kombinují 
tradiční vzhled s letmými dotyky moderní-
ho stylu. Tento styl ocení především milov-
níci soukromí a elegance. Sklo v kombina-
ci s ušlechtilými materiály, jako jsou tmavá 
dřeva a mramor, vytváří klasický vzhled 
a vzbuzuje pocit luxusu, intimity a elegan-
ce.

Sklo již dávno není synonymem 
pro okna, dveře či skleněné 
fasády. Stále více se využívá také 
v interiérech, a to na místech, kde 
byste jej ještě nedávno nečekali. 
Architekti, projektanti, developeři, 
ale i samotní majitelé domů a bytů 
se nechávají unést čistými tvary, 
elegancí skleněných prvků v interiéru 
a jednoduchou údržbou. 

Nepřeberné možnosti 
• obklady stěn
• nábytek (obklady horizontálně 

i vertikálně, výplně dvířek, 
desky stolů apod.)

• popisovací tabule do dětského 
pokoje i do kanceláře

• dveře vestavných skříní
• vnitřní parapety
• …a mnoho dalšího.

Dynamický životní styl…
…je styl plný energie a optimismu, který 

přináší uvolnění díky své síle a originali-
tě. Dokáže vytvořit svět plný intenzivních 
barev odrážejících radost ze života. Zkom-
binujte sklo s teracem, pryskyřicí a barev-
nými betonovými podlahami a vytvořte 
interiér sršící životem a pozitivní energií, 
který je zárukou originality.

Bezpečnost a použití v interiéru
Všechna skla Lacobel a Matelac jsou 

k dispozici v bezpečnostním provedení 
s fólií SAFE+, která splňuje přísné bezpeč-
nostní normy. Skla Lacobel a Matelac jsou 
určena pro interiérové aplikace. Pro ven-
kovní a vnitřní použití v blízkosti horkých 
zón nabízí AGC tepelně tvrzená (kalená) 
skla Lacobel T a Matelac T.

Společnost AGC je vám vždy nablízku 
díky distribuční síti, technické podpoře, 
partnerům v síti Glastetik i technickým ře-
šením pro lepení a čištění skel.

Pro informace o produktech navštivte 
webové stránky www.agc-yourglass.com, 
nebo www.glastetik.cz. Pro informace o in-
stalaci, čištění a údržbě navštivte www.
agc-store.com.

Příklad Přírodního stylu – Lacobel Pink Nude a Matelac Green Safari. Foto: AGC Glass Europe
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K Ř Í Ž O V K A Tajenka: Citát Arthura Schopenhauera

musical school
SSMM

mmuussiiccaall  sscchhooooll
SSMM
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mmuussiiccaall  sscchhooooll
SSMM

PPOOMMÁÁDDAAPOMÁDA

mmuussiiccaall  sscchhooooll
SSMM

www.ddmul.cz

NÁBOR
DO

MUZIKÁLŮ

HLEDÁME 
KLUKY A MUŽE

8 - 30 LET
DO HLAVNÍCH A 
VEDLEJŠÍCH ROLÍ

Více informací:
Musical school DDM

774 784 840
dcm@ddmul.cz

HLEDÁME 
DÍVKY A ŽENY

8 - 30 LET
DO HLAVNÍCH A 
VEDLEJŠÍCH ROLÍ

KERAMIKA
PRO

SENIORY

 

středa 14.00 -
15.30

Pod vedením
zkušeného 
 lektora se

můžete ponořit
do tajů práce s

keramickou
hlínou. 

Přijďte si
popovídat,
relaxovat a

tvořit!

Keramická dílna DDM Ústí nad Labem

info: keramika@ddmul.cz;
Mgr. Jana Stoicová, 603 851714 

přihlášky: www.ddmul.cz 
Instagram: tak_ceramics_ddm

Novin
ka
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Deset nových obyvatel nosí frak

Bývalý litvínovský hráč Miroslav „Čigi" Rykl oslavuje životní jubileum

Modlanští hasiči mají 
novou zbrojnici
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Desítka nových tučňáků při-
byla v ústecké zoologické zahra-
dě do skupiny tučňáků brýlo-
vých. Přijeli z nizozemské ARTIS 
Amsterdam Royal Zoo. Podle ve-
doucí zoologie Petry Padalíkové 
proběhl transport bezproblémo-
vě a tučňáci se pomalu adaptují 
na své nové prostředí. Šest sa-
mic a čtyři samci byli hned vy-
puštěni do horní části expozice.

„Po příjezdu byla zvířata ozna-
čena barevnými rozlišovacími 
páskami. V naší zoo nasazujeme 
samicím pásku na pravé křídlo 

a samcům na levé, návštěvníci 
mají sami možnost rozpoznat ve 
skupině samici od samce,“ řek-
la Petra Padalíková a dodala, že 

Hasičům ze Sboru dob-
rovolných hasičů Modlany 
byla předána do užívání nová 
zbrojnice. Obec stála 16 mi-
lionů korun a budovala se 
zhruba rok. Během oslav byl 
předán šek na více než 32 ti-
síc korun určených na pomoc 
s léčením následků popálenin 
čtyřletému Štěpánkovi, kte-
rý během hry s dětmi zakopl 
a spadl do žhavého popela. Pe-
níze obec vybrala během po-
řádání letního kina jako výtě-
žek ze vstupného.

 SDH Modlany 

Bývalý litvínovský hráč 
a dlouholetý pracovník klubu 
Miroslav Rykl slaví životní ju-
bileum. S litvínovským hoke-
jem je spojen více než 50 let 
a to je úctyhodná doba. „Čigi”, 
za celý klub Ti přejeme všechno 
nejlepší k Tvým 70. narozeni-
nám! Miroslav Rykl se narodil 
22. září roku 1951 v Mostě, od-
kud postupně vplul do hokejo-
vého prostředí. S hokejem začí-
nal v Litvínově, za který odehrál 
první zápasy v sezoně 1968/69. 

Sluší se dodat, že si své místo 
našel v defenzivě. Ihned v prv-
ním ročníku se potkal s Ivanem 
Hlinkou, se kterým ho pozdě-
ji pojilo dlouholeté přátelství. 
„Ivan byl v áčku o rok dřív, ale 
ze začátku jsme se spolu moc 
nebavili, byli jsme prostě spo-
luhráči,“ vzpomněl nedávno na 
své začátky sám Rykl. Násle-
dující ročníky už byly na starty 
v černožlutém dresu bohatší. 
Během dvou sezon zaznamenal 
„Čigi“ 53 mačů, v nichž nasbíral 

7 bodů. Následoval klasický pře-
sun do jihlavské Dukly. Tam vět-
šinou mířili hokejisté v rámci 
plnění branné povinnosti. V roč-
níku 1971/72 získal titul mistra 

Československé hokejové ligy, 
když za tým z Vysočiny odehrál 
14 mačů, ve kterých vstřelil jed-
nu branku. Po návratu zpět do 
Litvínova získal stálé místo v se-
stavě a odehrál za chemiky de-
set sezon. Během této epochy se 
potkal se spoustou hráčů, od Ji-
řího Bubly až po aktuálního tre-
néra Vladimíra Kýhose. V závě-
ru hráčské kariéry hrál v týmu 
s Arnoldem Kadlecem či Vladi-
mírem Růžičkou.

 HC Verva Litvínov

po výsledcích veterinárního vy-
šetření byli spojeni s dosavadní 
pěticí tučňáků. Stávající tučňáci 
budou napomáhat novým tuč-
ňákům s celkovou adaptací na 
nové prostředí.

Ústecká zoologická zahrada 
je od roku 2017 jedinou v rám-
ci Unie českých a slovenských 
zoologických zahrad, kde mů-
žou návštěvníci tučňáky brý-
lové spatřit. V roce 2019 došlo 
k prvnímu úspěšnému odchovu. 
V současné době zoo chová osm 
samců a sedm samic.  gz



1 4

K O M U N I T Y v í c e  n a  w w w . z i t k r a j . c z

INZERCE

MC
20

21
10

09

Ocenili kreativní 
seniory i šiče roušek

Osmý ročník umělecké sou-
těže pro seniory z celého Ús-
teckého kraje Senior Art 2021 
zná své vítěze. Soutěž je kaž-
doroční akcí, kterou vyhlašu-
je hejtman Ústeckého kraje 
Jan Schiller. Letošní ročník byl 
tradičně zaměřený na poezii 
a prózu. Téma bylo „Úsměvy 
z Ústeckého kraje“. Výherci le-
tošního ročníku Senior Art byli 
oceněni 30. září při příležitosti 
oslav Dne seniorů v Městském 
divadle Most.

V kategorii poezie zvítězil 
Zdeněk Hnátek, druhá skon-
čila Marta Štroblová a na třetí 
příčce se umístila Alice Urba-
nová. Mezi oceněnými v ka-
tegorii próza jsou na prvním 
místě Eva Šimková, na druhém 
Josef Batelka a na třetím místě 
Olga Hudínková.

Kromě výherců soutěže 
Senior Art byli během oslav 
Dne seniorů oceněni i nejak-
tivnější senioři v šití roušek. 
„Na základě nominací z jed-
notlivých klubů jsme za kraj-
skou radu seniorů vybrali ty 

nejaktivnější seniorky v šití 
roušek během první pandemic-
ké vlny koronaviru,“ vysvětli-
la místopředsedkyně Krajské 
rady seniorů Ústeckého kraje 
Květoslava Čelišová a dodala, 
že kromě aktivních seniorek 
byl oceněn i zástupce vietnam-
ské komunity, jejíž pomoc byla 
během první vlny pandemie 
výrazná. 

Dárkovou tašku a finanční 
odměnu za aktivní šití roušek 
tak obdržela Jitka Rozenbou-
mová, Jana Cibuzarová, Bo-
leslawa Tomancová, Zdeňka 
Macková, Jana Podolská, Blan-
ka Liblová, Jana Plzáková, Mar-
cela Červinková, Jana Brejlová 
a za vietnamskou komunitu Lu 
Dan Tyjep.  gz

Sezona hokejistů  
bude těžká

Akce Den se Slovanem na 
ledě pro patrioty, partnery i ma-
jitele permanentek se poved-
la. Konala se na ledě zimního 
stadionu a nechyběli ani hráči 
A týmu. Slovan představil nové 
dresy. „Slovan letos vstupuje 
do nejtěžší sezony historie prv-
ní ligy. Protože do této soutě-
že může letos spadnout až pět 
týmů,“ přiblížil dlouholetý ho-
kejový funkcionář klubu Vladi-
mír Evan. Složité to klub bude 
mít i po ekonomické stránce. 
„Spousta týmů posílila a museli 
jsme i my výrazně posílit, aby-
chom se pohybovali v těch mís-
tech tabulky, kde nám nebude 
hrozit sestup, takže to zasáh-
lo náš rozpočet. Ale už na tom, 
abychom ho naplnili, pracuje-
me,“ dodal Evan. Podle trenéra 
Miroslava Macha je těžké před-
vídat, jak Slovan v této sezoně 
uspěje, ale doufá, že do desáté-
ho místa v tabulce to bude.

 HC Slovan Ústí nad Labem 

Šachové naděje 
bojovaly jako draci 

Postup na prestižní Mistrov-
ství České republiky mláde-
že v rapid šachu si ve složi-
té covidové době vybojovali 
i dva šachisté z ŠK Teplice, 
Linda Slívová v kategorii D12 
a Pham Quang Nam Phong 
mezi chlapci do 10 let. Exce-
lentní výkon na šampionátu 
předvedla Linda, vybojova-
la šest výher a jednu remízu 
a v silné konkurenci dokázala 
obsadit druhé místo. Stříbr-
ná medaile jí zajišťuje přímý 
postup i na příští mistrovství. 
Linda dokázala přehrát i člen-
ky české reprezentace a me-
dailistky z předchozích mis-
trovských soutěží, toto stříbro 
je patrně jejím největším ša-
chovým úspěchem. 

Linda opět prokázala oce-
lové nervy ve vypjatých ša-
chových partiích, skvěle se 
soustředila během všech par-
tií v rapidovém tempu. Pham 
Quang Nam Phong patřil 
k nejmladším v turnaji, i on 
dokázal bodovat, zkušenosti 
využije v nadcházejících kraj-
ských soutěžích. Skvělý za-
čátek šachové sezony pro ŠK 
Teplice.

 Lenka Stránská, ŠK Teplice 
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ROUDNICE NAD LABEM
Podřipské muzeum
do 31. 12.  Antické vázy a terakoty 

DĚČÍN
Divadlo Děčín 
22. 10., 1900  Štefan Margita 

TEPLICE 
Dům kultury 
14. 10., 1900  Mimořádný koncert  
  SČF Teplice 
15. 10., 1900  Štefan Margita – Intimity 
16. 10., 1900  MHF Lípa Musica 
18. 10.  Nepál – 46 dnů na treku
Krušnohorské divadlo 
20. 10., 1900  Tak já letím 
25. 10., 1900  Dokud nás milenky nerozdělí
26. 10., 1900  Cavemam
3. 11.  Leona Machálková

MOST
Autodrom
17. 10.  Carbonia Cup
23. 10.  Edda Cup

LOUNY 
Vrchlického divadlo
15. 10.  Hostina dravců
25. 11.  Zakázané Radio Live

RUMBURK 
Muzeum Rumburk 
do 31. 10  Zkamenělý život – výstava  
  Aleše Nováka 

LITOMĚŘICE 
Divadlo K. H. Máchy 
22. 11. 1900  David Deyl 

CHOMUTOV
Kino Svět 
13. – 14. 10.  Festival outdoorových filmů 

ŽATEC
Regionální muzeum v Žatci
Navštivte stálou expozici Žatecký stroj času. 
Nechte se vtáhnout do interaktivní expozice 
plné historických fotografií Žatce. Tablet 
s připravenou hrou o Žateckém stroji času vás 
provede městem v průběhu 19. a 20. století. 
Pro úspěšný průchod napínavou hrou jste 
jako návštěvníci vybízeni hledat indicie na 
panelech a dalších částech expozice. Největším 
exponátem je replika mapy Žatce z r. 1843, 
na kterou je potřeba dosadit fotografie 
významných městských objektů. Kromě toho 
je v místnosti i záhadná truhla, obsahující 
historické informace důležité pro rozluštění 
příběhu.

KADAŇ 
KZ Orfeum 
16. 10. 1700  Setkání heligonkářů  
  a harmonikářů 

KLÁŠTEREC NAD OHŘÍ 
Kulturní centrum 
15. 11. 1900  Aneta Langerová 

LITVÍNOV 
Zámek Valdštejnů 
do 22. 10.  Malý princ Elišky Podzimkové 

BÍLINA 
Městské divadlo 
23. 10.  Záskok – Divadlo  
  Járy Cimrmana 

ÚSTÍ NAD LABEM 
Hrad Střekov 
16. 10. 1100  Rytíři na hradě Střekov 

Festival Kult 21
13. 10., 2000 V.O.S.A. Theatre: Proměny  
  (Zahájení festivalu, park  
  Severní Terasa)
14. 10., 1900  Divadelní spolek Kašpar:  
  Politika správcovny  
  (Restaurace Na Rudce)
15., 17., a 21. 10., 19.00  
  Činoherní studio: Americký  
  bizon (Činoherní studio)
  Jakub Gottwald: Ur Fascism  
  (prostor bývalého Tukanu)
17. 10., 1800  Losers Cirque Company:  
  MiMJOVÉ (Veřejný sál Hraničář)
18. 10., 1900  Studio Hrdinů: Kacířské eseje  
  (Veřejný sál Hraničář)
19. a 20. 10., 2000  
  Jedl: Malý stvořitel
19. 10., 1600  Naivní divadlo Liberec: Šššš.  
  Šššš. Hůůů. Haf!  
  (Činoherní studio)
20. 10., 1900  Temporary Collective:  
  Putinovi agenti (ex-prostor  
  Galerie Emila Filly)
21. 10., 1900  Divadlo pod Palmovkou:  
  Bezruký Frantík (Veřejný sál  
  Hraničář)
22. 10., 1900  Cirk La Putyka: Runners  
  (Severočeské divadlo)
23. 10., 1900  Divadlo Demago  
  (Činoherní studio)

Nejkrásnější strom 

V Nepomyšli na Podbořansku roste Lípa 
srdčitá, která se v roce 2002 umístila 
na druhém místě v soutěži Strom roku. 
I když se vítězem pyšní Sokolovsko, lípa 
z Nepomyšle je nejkrásnějším stromem 
Ústeckého kraje. 

Vinice na severu

Poznejte vinařství ve Velkých Žernose-
kách. Jedno z nejsevernějších u nás. Po 
rozsáhlé opravě zámku a rekonstruk-
ci celého areálu vinařství rozšířila spo-
lečnost svou činnost o degustace vína, 
firemní posezení při víně a další spole-
čenské akce pro přátele českého vína 
z Velkých Žernosek.

V Í T E , Ž E …

INZERCE
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Náborová kampaň na SŠ AGC 
Blíží se podzim, a to je pro pracovníky Střední školy AGC vždy důležité období. Ze-
ptali jsme se ředitele školy Tomáše Holomka, co pro něj tato akce znamená a jak se 
na budoucí náborovou kampaň připravuje. 
„Náborovou kampaň vždy zahajujeme veletrhem vzdělávání, který standardně 
probíhá v Domě kultury v Teplicích a na jehož přípravě a realizaci se naše škola 
spolupodílí jako jeden z organizátorů. Výběr té správné střední školy považuji za 
velmi důležitý krok v budoucím profesním rozvoji každého žáka a spolupodílí se 
na něm i rodiče a školní kariérový poradce. Proto je pro nás důležité poskytnout 
maximum informací o nabízených oborech, a především pak o dalším uplatně-
ní na trhu práce. Veletrh vzdělávání je ideální příležitostí získat primární přehled 
o nabídce středních škol a je směřován na samotné žáky a jejich rodiče, kteří se 
účastní v  hojném počtu. Pak následuje osobní prezentace na spolupracujících 
základních školách. Je to privátněji realizované představení školy, během které-
ho jsou vhodnější podmínky na osobní dotazy zájemců o naše obory. Ve druhé 
polovině listopadu plánujeme dny otevřených dveří. Rodiče a zájemci se mohou 
přijít podívat do školy, prohlédnout si vnitřní prostory a tentokrát získat již de-
tailní informace o kterémkoli z oborů. O možnost navštívit školu osobně je dlou-
hodobě veliký zájem. Řídíme se heslem – lepší jedenkrát vidět než desetkrát sly-
šet. A  to jednoznačně platí. Připravili jsme nové promo video, ve kterém jsou 
postupně představeny všechny obory, tiskneme propagační letáčky a po zkuše-
nostech z loňského roku, kdy nebylo možné školu hromadně navštěvovat, jsme 
připravili zájemcům virtuální 3D prohlídku celé školy. Díky ní si je možné navští-
vit naši školu v klidu z prostředí domova. Lze se projít chodbami a učebnami po-
dobně, jako na Google street mapách a pohodlně si prohlédnout interiér školy 
do všech detailů. Samozřejmě platí pravidlo, kdy osobní kontakt nic nenahradí. 
Ale to je svoboda volby každého, koho naše škola zaujala. Promo video, 3D vir-
tuální prohlídka i propagační letáčky jsou dostupné prostřednictvím webových 
stránek školy," uzavírá Tomáš Holomek.
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Až 100% sleva z doplatku

S naší kartou 
UŠETŘÍTE! 

-  DOPLATEK 0 KČ 
na vybrané léky na předpis
na DIABETES, ASTMA a CHOPN

-  BODY ZA NÁKUP 
z volného prodeje 

-  ANTIKONCEPCE 
za výhodnou cenu

euclekarna.cz 
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